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Hur har pengarna till förskolan fördelats?

Hösten var turbulent för flera förskolor. Rektorerna gjorde besparingsplaner utifrån att

statsbidragen skulle minska. Personalen våndades i flera månader över vem som skulle

tvingas gå och vem som skulle förflyttas till annan förskola, vilket i sig skapade en oro och

fick många att må dåligt. Sedan skedde uppsägningarna och förflyttningarna snabbt och

under pågående verksamhet så att personalen tvingades hantera sin förtvivlan och samtidigt

skapa en bra dag för barnen.

Alliansen valde att skjuta till pengar till förskolan för att kompensera för det man tappat i

form av statsbidrag och det borde ju innebära att allt nu är bra igen, men vi får höra att så

inte är fallet. Därför undrar vi vad som gjorts, hur Alliansens plan ser ut och om förskolorna

får rätt förutsättningar.

1. Hur många av de som sades upp har återanställts och fått tillbaka sin tidigare

placering?

2. Hur många av de som förflyttats har kunnat återvända till sin tidigare placering?

3. Hur många har inte återanställts?

4. Har brobyggarna återanställts? Om inte - hur planerar Alliansen att kompensera för

det viktiga arbetet mot segregation som de utfört?

5. Hur har resurserna fördelats?

6. Alliansen har uttalat en tydlig ambition att arbeta mot segregation och då blir frågan

hur mycket mer pengar har de förskolor som finns i utsatta områden fått?
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